
• Vrečke na ulici
Mandkaleremu občanu je neprijetno, ko hodi po ulid in se mora umikati

vrcčkam in zabojem smeti, ki slonijo ob ograji, drevesih ali pa ležijo kar na sre-
dini pločnika.

Ko sem zadnjič z namenom, da bom folografiral te vreče in zaboje s smetmi,
hodil po kodeljevem, me je neki tovariš vprašal, če fotografiram te stvari za
razstavo. Povedal sem mu, da je moj namen pisati o tem, ne pa razstavljati
slike, ki prikazujejo s smetmi nastlane pločnike. Odgovoril mi je, da o tem ni
vredno govoriti, češ da je vse bob ob steno. Ko sem odhajal, mi je zaželel sreč-
DO.

Prvolne smetnjake so zamenjali konfejnerji, te pa črne vrečke. ki zelo kva-
rijo videz na ulici. Vsi vemo, da ima na kodcljevem večina ulic drevorede, ki pa
so zasuti s temi vrečami in zaboji. Marsikaj se je že govorilo o tem, pisalo v sred-
stvih javnega obveščanja, naredilo pa se ni nič. Zakaj smo zamenjaii smetnjake
in kontejneije z vrečkami? Zato, da lahko danes brezskrbno zasipavamo naše

- okolje? Ker smeti ne moreš datj časa imeti v stanovanju, jih vržeš na uKco.
Nekam jih pač moraš. Vendar vrečk bo vedno več, odvozi smeti pa niso redni,
vsaj zmeraj ne. Zato se moramo vprašati, ali res ne moremo ničesar storiti???
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